
Protokół Nr XIV/07
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 26 października 2007 roku

Otwarcia  XIV sesji  Rady  Miejskiej  w Karlinie  dokonał  Przewodniczący 

Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Kazimierz  Ryszewski  o  godzinie  1200 

w sali  konferencyjnej  Wioski  Dziecięcej  SOS w Karlinie.  Powitał  zebranych 

radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono do protokołu).

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  w  obradach  bierze  udział  15  radnych, 

co  stanowi  100%  ustawowego  składu  Rady  i  umożliwia  podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Pan  Kazimierz  Ryszewski  stwierdził,  że  radni  otrzymali  porządek  obrad 

dzisiejszej sesji i zwrócił się z pytaniem, czy są do niego propozycje zmian.

Pan  Waldemar Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  zaproponował 

wycofanie z porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 

a) zbycia  nieruchomości  położonej  na  terenie  gminy  Białogard  –  obręb 
Redlino, 

b) w  sprawie  określenia  wysokości  dziennych  stawek  opłaty  targowej, 
terminów płatności oraz sposobu jej poboru na terenie Gminy Karlino,

c) określenia wysokości stawek i zwolnień z podatku od nieruchomości,
d) opłaty od posiadania psów,
e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2008 

rok,
f) określenie ceny żyta jako podstawy do naliczenia podatku rolnego na 2008 

rok.

Zmiany  do  porządku  obrad  zostały  przyjęte  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania radnych.



Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Ryszewski  przedstawił 

porządek  obrad  ze  zmianami.  Porządek  został  przyjęty  przez  radnych 

w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej.

2. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 
międzysesyjnym.

3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Wolne wnioski i informacje.
5. Informacja  dotycząca  działalności  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka 

Pomocy Społecznej za 9 miesięcy 2007 roku.
6. Informacja dotycząca realizacji zadań oraz założenia na następne lata 

w zakresie ochrony zdrowia.
7. Informacja o problemie bezrobocia na terenie Miasta i Gminy Karlino.
8. Informacja na temat Wioski Dziecięcej SOS w Karlinie.
9. Informacje na temat oświadczeń majątkowych.
10.Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok, 
b) zmian  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 

Wodnej na rok 2007,
c) powiadomienia o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego,
d) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 005 

m. Karlino,
e) zbycia nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino, obręb 004.

11.Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski.
12.Zakończenie XIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
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Ad. 1c

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  protokół 

z XIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do 

wniesienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  Przewodniczący  zaproponował 

przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.

Protokół Nr XIII/07 z XIII sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 28 września 

2007 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Ad. 2

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 28 września 

do  dnia  25  października  2007  roku   (informacja  załączona  do  protokołu). 

Ponadto dodał, że miała miejsce wizyta Wiceministra .... Pan Mikuły, było to 

spotkanie w Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty dotyczące dodatkowych 

środków na gospodarkę wodno – ściekową, na projekt na który brakuje około 

300.000.000  złotych.  Projekt  realizowany  będzie  w  dwóch  fazach  i  w  fazie 

pierwszej  tereny  spółek  kołobrzeskiej  i  białogardzkiej,  a  w  fazie  II  spółki 

szczecineckiej.  Odbyła się konferencja dla branży turystycznej.  W Starostwie 

w Białogardzie odbyło się spotkanie dotyczące zagrożenia powodziowego, brak 

było  konkretnego  wystąpienia  i  deklaracji  w  sprawie  zbiornika  retencyjnego 

w Osówku na tzw. wodę 1%. Powiedział, że takiej wody nie było od 100 lat, ale 

nigdy nie wiadomo, kiedy się zdarzy. Stwierdził, że przedstawiona propozycja 

rozwiązania  tego  problemu była  nie  do  przyjęcia,  ponieważ  zabezpieczałaby 

tylko Białogard, nie Karlino, a wręcz takie rozwiązanie spowodowałoby zalanie 

Karlina.  Podkreślił,  że  mówi  się  również  o  zbiorniku  w  Osówku,  ale  nie 
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wiadomo  z  jakich  środków.  Zaproponowane  rozwiązanie  zabezpieczenia 

Białogardu jest właściwe, wówczas zbiornik w Osówku mógłby być mniejszy, 

ale  prace powinny postępować w obu zakresach jednocześnie.  Poinformował 

obecnych,  że  firma przewozowa ,,Conex” zawiesza od 5 listopada wszystkie 

kursy do Lubiechowa. Prawdopodobnie trzeba będzie dofinansować prywatnego 

przewoźnika  z  budżetu  Gminy,  aby  zorganizować  mieszkańcom  możliwość 

dojazdu.  Miał  miejsce  przyjazd  delegacji  przedsiębiorców  z  Wolgast  oraz 

konferencja w Strasburgu na temat Gmin partnerskich. Poinformował obecnych 

również  o  tym,  że  spotkał  się  z  Komendantem  Powiatowym  Policji 

w  Białogardzie  Panem  Robertem  Rzeźnikiem  w  sprawie  pomieszczeń 

w  budynku  przy  ulicy  Szymanowskiego  17  w  Karlinie,  które  przeznaczone 

byłyby  na  Komisariat  Policji.  Dodał,  że  zostanie  wystosowane  pismo  w tej 

sprawie  do  Komendy  Wojewódzkiej  Policji  w  Szczecinie  o  wyasygnowanie 

środków na remont.          

Ad. 3   

Ponieważ  nie  zostały  przez  radnych  zgłoszone  interpelacje  i  wnioski 

Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4

Pan Ryszard Wapniarski Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2  złożył na 

ręce Przewodniczącego zapytanie do Burmistrza Miasta i Gminy Karlino (treść 

zapytania stanowi załącznik do protokołu).
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Pan  Tomasz  Rusiecki  poinformował  obecnych,  że  odbyło  się  spotkanie 

zorganizowane  przez  Urząd  Marszałkowski  na  temat  powołania  zespołu 

roboczego ds. Przemocy w Rodzinie, który zajmie się patologią w rodzinie.

Pan Marek Lewandowski  Zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Karlino 

zwrócił  się  do  radnych,  sołtysów  oraz  przewodniczących  zarządów  osiedli 

w  mieście,  aby  informowali  mieszkańców  Gminy  o  potrzebie  wymiany 

dowodów osobistych. Został przesunięty termin ważności starych dowodów do 

końca  marca  2008  roku,  ale  tylko  w  przypadku  jeśli  wniosek  o  wymianę 

zostanie złożony do końca roku 2007.  

Ad. 5

Pani  Gizela  Pietrzak  –  Kłys  Kierownik  Miejsko  -  Gminnego  Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Karlinie  przedstawiła informację dotycząca działalności 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za  9  miesięcy 2007 roku 

(załączono do protokołu).

Ad. 6 

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

poinformował  obecnych,  że  na  terenie  Gminy  Karlino  działają  następujące 

gabinety  lekarskie:  Niepubliczny  Zakład Opieki  Zdrowotnej  EBW -  Elżbieta 

Bekta – Wójcik, Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej ,,TWÓJ LEKARZ” - 

Marian  Paśniewski,  Indywidualna  Praktyka  Lekarska  -  Krzysztof  Świdnicki, 

Indywidualna Praktyka Stomatologiczna - Anna Kozłowska, Prywatny Gabinet 

Stomatologiczny - Agnieszka Piskorek, Indywidualna Praktyka Stomatologiczna 

- Maria Grosz oraz Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej FOLK – MED. – 
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Urszula Gozdalska – Słowik i Sabina Dowda i  Prywatny Gabinet Lekarski – 

Grażyna  Śmidecka  -   Miler.  Dodał,  że  pacjenci  z  terenu  Gminy  Karlino 

korzystają  z  opieki  w  Szpitalu  Powiatowym  w  Białogardzie  i  informacja 

Dyrektora  Szpitala  na  temat  liczby  hospitalizowanych  została  załączona  do 

protokołu. Ponadto pisemne informacje na temat działalności zakładów opieki 

zdrowotnej  zostały  złożone  również  przez  Niepubliczny  Zakład  Opieki 

Zdrowotnej  EBW  -  Elżbieta  Bekta  –  Wójcik,  Niepubliczny  Zakład  Opieki 

Zdrowotnej  ,,TWÓJ LEKARZ” -  Marian Paśniewski,  Indywidualna Praktyka 

Stomatologiczna - Maria Grosz.                                                                  

Ad. 7 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Kazimierz  Ryszewski  poinformował 

obecnych,  że  wpłynęła  informacja  Dyrektora  Powiatowego  Urzędu  Pracy 

w Białogardzie na temat stanu struktury bezrobocia w powiecie białogardzkim 

oraz mieście i gminie Karlino (informacja załączona do protokołu).  

Ad. 8 

Pan Tomasz Rusiecki Dyrektor Wioski Dziecięcej SOS w Karlinie zapoznał 

obecnych z informacją na temat działalności Wiosek Dziecięcych SOS w Polsce 

(informacja  stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu).  Dodał,  że  oficjalne 

otwarcie Wioski w Karlinie miało miejsce 23 września 2006 roku, nadal trzy 

budynku  są  niezamieszkałe,  ale  nawet  te  które  są,  nie  będą  zasiedlane 

maksymalnie,  dużą  uwagę  przywiązuje  się  do  tego,  aby  nie  rozdzielać 

rodzeństwa.  Są  trudności,  zawsze  coś  można  poprawić,  polepszyć.  Szukamy 

osób, które zdecydują się na pracę, ale kandydaci muszą spełnić odpowiednie 
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warunki, bywa też, że już po podjęciu pracy składane są rezygnacje. To bardzo 

trudne zadanie spełnić się jako opiekun dzieci, niejednokrotnie z problemami. 

Podkreślił też, że nie ucieka od współpracy z rodziną biologiczną i jeśli jest to 

możliwe dzieci mają umożliwiony kontakt. 

Ad. 9   

Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino  przedstawiła 

informację na temat oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do złożenia 

ich Burmistrzowi Miasta i Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu).

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił  informację  na  temat  oświadczeń  majątkowych  radnych  Rady 

Miejskiej (informacja załączona do protokołu). 

Ad. 10a   

Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawiła 

zmiany  do  budżetu  Miasta  i  Gminy  Karlino  na  2007  rok.  Po  dokonanych 

zmianach  budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości  27.822.423,26zł, 

wydatkami  w  wysokości  33.456.148,26zł  oraz  deficytem  w  wysokości 

5.633.725,00zł.

Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski  przedstawił treść projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok.

Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 2 radnych było przeciwnych, 

nie  było  wstrzymujących  się  od  głosu.  W  wyniku  jawnego  głosowania 

Uchwała Nr XIV/142/07 została podjęta. 
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Ad. 10b

Pan Paweł Filipowicz p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej 

i  Ochrony  Środowiska  w Urzędzie   Miasta  i  Gminy w Karlinie  omówił 

zmiany Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 

2007. Po dokonanych zmianach plan przedstawia się następująco; przychodami 

w wysokości 198.582,21zł oraz wydatkami w wysokości 198.582,21zł.

Pan  Kazimierz  Ryszewski  przedstawił  treść  projektu  uchwały  w  sprawie 

zmiany Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 

2007.

Za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku jawnego głosowania Uchwała 

Nr XIV/143/07 została podjęta. 

Ad. 10c   

Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski przedstawił projekt uchwały 

powiadomienia o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego przez Panią 

Danutę Piwowarczyk pełniącą funkcję Sekretarza Miasta i Gminy Karlino oraz 

Panią Krystynę Granat pełniąca funkcję Skarbnika Miasta i Gminy Karlino.

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  Uchwała 

Nr XIV/144/07 została podjęta. 

Ad. 10d 

Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami 
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i Rolnictwa w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie omówił projekt uchwały 

w sprawie  zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 

005  m.  Karlino  oznaczonej  w  ewidencji  gruntów  jako  działka  nr  15 

o powierzchni 2205m².

Przewodniczący Rady Pan Ryszewski przedstawił treść projektu uchwały.

Uchwała Nr XIV/145/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 10e 

Pan Maciej Myczka omówił projekt uchwały w sprawie  zbycia nieruchomości 

położonej na terenie miasta Karlino, obręb 004 oznaczonej w ewidencji gruntów 

jako działka nr 47/74  o powierzchni 81m².

Pan Kazimierz Ryszewski przedstawił zebranym treść projektu uchwały.

W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania  Uchwała Nr XIV/146/07 

została podjęta 

Ad. 11 

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  udzielił 

odpowiedzi na zapytanie zgłoszone na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Bezpieczeństwa dotyczące zagospodarowania chodnika pomiędzy 

,,Sklepem osiedlowym” a budynkiem przy ulicy Szymanowskiego 4, wyjaśnił, 

że  odbyły  się  na  ten  temat  rozmowy  właścicieli  terenu,  czyli  Gminnej 
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Spółdzielni  ,,SCH”  w  Karlinie  i  Białogardzkiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej 

i najpóźniej w październiku br. rozpoczną się tam prace remontowe.   

Ad. 12

Przewodniczący  Rady  Pan  Ryszewski  przypomniał  radnym,  którzy  byli 

nieobecni na sesji Rady Miejskiej, że zgodnie ze Statutem Gminy Karlino radny 

zobowiązany  jest  do  złożenia  pisemnego  usprawiedliwienia  swojej 

nieobecności. 

Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie  Pan Kazimierz  Ryszewski  podziękował  za  przybycie  i  udział 

radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1400 dokonał zamknięcia 

XIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino przedstawił sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 28 września do dnia 25 października 2007 roku  (informacja załączona do protokołu). Ponadto dodał, że miała miejsce wizyta Wiceministra .... Pan Mikuły, było to spotkanie w Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty dotyczące dodatkowych środków na gospodarkę wodno – ściekową, na projekt na który brakuje około 300.000.000 złotych. Projekt realizowany będzie w dwóch fazach i w fazie pierwszej tereny spółek kołobrzeskiej i białogardzkiej, a w fazie II spółki szczecineckiej. Odbyła się konferencja dla branży turystycznej. W Starostwie       w Białogardzie odbyło się spotkanie dotyczące zagrożenia powodziowego, brak było konkretnego wystąpienia i deklaracji w sprawie zbiornika retencyjnego               w Osówku na tzw. wodę 1%. Powiedział, że takiej wody nie było od 100 lat, ale nigdy nie wiadomo, kiedy się zdarzy. Stwierdził, że przedstawiona propozycja rozwiązania tego problemu była nie do przyjęcia, ponieważ zabezpieczałaby tylko Białogard, nie Karlino, a wręcz takie rozwiązanie spowodowałoby zalanie Karlina. Podkreślił, że mówi się również o zbiorniku w Osówku, ale nie wiadomo z jakich środków. Zaproponowane rozwiązanie zabezpieczenia Białogardu jest właściwe, wówczas zbiornik w Osówku mógłby być mniejszy, ale prace powinny postępować w obu zakresach jednocześnie. Poinformował obecnych, że firma przewozowa ,,Conex” zawiesza od 5 listopada wszystkie kursy do Lubiechowa. Prawdopodobnie trzeba będzie dofinansować prywatnego przewoźnika z budżetu Gminy, aby zorganizować mieszkańcom możliwość dojazdu. Miał miejsce przyjazd delegacji przedsiębiorców z Wolgast oraz konferencja w Strasburgu na temat Gmin partnerskich. Poinformował obecnych również o tym, że spotkał się z Komendantem Powiatowym Policji                             w Białogardzie Panem Robertem Rzeźnikiem w sprawie pomieszczeń                  w budynku przy ulicy Szymanowskiego 17 w Karlinie, które przeznaczone byłyby na Komisariat Policji. Dodał, że zostanie wystosowane pismo w tej sprawie do Komendy Wojewódzkiej Policji w Szczecinie o wyasygnowanie środków na remont.          
	Ad. 3   
	Ponieważ nie zostały przez radnych zgłoszone interpelacje i wnioski Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu porządku obrad. 
	Ad. 4
	Pan Ryszard Wapniarski Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 złożył na ręce Przewodniczącego zapytanie do Burmistrza Miasta i Gminy Karlino (treść zapytania stanowi załącznik do protokołu).
	Pan Tomasz Rusiecki poinformował obecnych, że odbyło się spotkanie zorganizowane przez Urząd Marszałkowski na temat powołania zespołu roboczego ds. Przemocy w Rodzinie, który zajmie się patologią w rodzinie.
	Pan Marek Lewandowski Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Karlino zwrócił się do radnych, sołtysów oraz przewodniczących zarządów osiedli          w mieście, aby informowali mieszkańców Gminy o potrzebie wymiany dowodów osobistych. Został przesunięty termin ważności starych dowodów do końca marca 2008 roku, ale tylko w przypadku jeśli wniosek o wymianę zostanie złożony do końca roku 2007.  
	Ad. 5
	Pani Gizela Pietrzak – Kłys Kierownik Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie  przedstawiła informację dotycząca działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 9 miesięcy 2007 roku (załączono do protokołu).
	Ad. 6                                                                                                                                                              
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie  poinformował obecnych, że na terenie Gminy Karlino działają następujące gabinety lekarskie: Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej EBW - Elżbieta Bekta – Wójcik, Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej ,,TWÓJ LEKARZ” - Marian Paśniewski, Indywidualna Praktyka Lekarska - Krzysztof Świdnicki, Indywidualna Praktyka Stomatologiczna - Anna Kozłowska, Prywatny Gabinet  Stomatologiczny - Agnieszka Piskorek, Indywidualna Praktyka Stomatologiczna - Maria Grosz oraz Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej FOLK – MED. – Urszula Gozdalska – Słowik i Sabina Dowda i Prywatny Gabinet Lekarski – Grażyna Śmidecka -  Miler. Dodał, że pacjenci z terenu Gminy Karlino korzystają z opieki w Szpitalu Powiatowym w Białogardzie i informacja Dyrektora Szpitala na temat liczby hospitalizowanych została załączona do protokołu. Ponadto pisemne informacje na temat działalności zakładów opieki zdrowotnej zostały złożone również przez Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej EBW - Elżbieta Bekta – Wójcik, Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej ,,TWÓJ LEKARZ” - Marian Paśniewski, Indywidualna Praktyka Stomatologiczna - Maria Grosz.                                                                  
	Ad. 7                                                                                                                                                              
	Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Kazimierz Ryszewski poinformował obecnych, że wpłynęła informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy            w Białogardzie na temat stanu struktury bezrobocia w powiecie białogardzkim oraz mieście i gminie Karlino (informacja załączona do protokołu).  
	Ad. 8                                                                                                                                                             
	Pan Tomasz Rusiecki Dyrektor Wioski Dziecięcej SOS w Karlinie zapoznał obecnych z informacją na temat działalności Wiosek Dziecięcych SOS w Polsce (informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Dodał, że oficjalne otwarcie Wioski w Karlinie miało miejsce 23 września 2006 roku, nadal trzy budynku są niezamieszkałe, ale nawet te które są, nie będą zasiedlane maksymalnie, dużą uwagę przywiązuje się do tego, aby nie rozdzielać rodzeństwa. Są trudności, zawsze coś można poprawić, polepszyć. Szukamy osób, które zdecydują się na pracę, ale kandydaci muszą spełnić odpowiednie warunki, bywa też, że już po podjęciu pracy składane są rezygnacje. To bardzo trudne zadanie spełnić się jako opiekun dzieci, niejednokrotnie z problemami. Podkreślił też, że nie ucieka od współpracy z rodziną biologiczną i jeśli jest to możliwe dzieci mają umożliwiony kontakt. 
	Ad. 9   
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino przedstawiła informację na temat oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do złożenia ich Burmistrzowi Miasta i Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu).
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił informację na temat oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej (informacja załączona do protokołu). 
	Ad. 10a   
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino przedstawiła  zmiany do budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 27.822.423,26zł, wydatkami w wysokości 33.456.148,26zł oraz deficytem w wysokości 5.633.725,00zł.
	Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok.
	Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 2 radnych było przeciwnych, nie było wstrzymujących się od głosu. W wyniku jawnego głosowania Uchwała Nr XIV/142/07 została podjęta. 
	Ad. 10b
	Pan Paweł Filipowicz p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej    i Ochrony Środowiska w Urzędzie  Miasta i Gminy w Karlinie omówił  zmiany Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007. Po dokonanych zmianach plan przedstawia się następująco; przychodami             w wysokości 198.582,21zł oraz wydatkami w wysokości 198.582,21zł.
	Pan Kazimierz Ryszewski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmiany Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007.
	Za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku jawnego głosowania Uchwała  Nr XIV/143/07 została podjęta. 
	Ad. 10c   
	Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski przedstawił projekt uchwały powiadomienia o obowiązku złożenia oświadczenia lustracyjnego przez Panią Danutę Piwowarczyk pełniącą funkcję Sekretarza Miasta i Gminy Karlino oraz Panią Krystynę Granat pełniąca funkcję Skarbnika Miasta i Gminy Karlino.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych Uchwała                    Nr XIV/144/07 została podjęta. 
	Ad. 10d 
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami        
	i Rolnictwa w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie omówił projekt uchwały w sprawie  zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 005 m. Karlino oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 15                       o powierzchni 2205m².
	Przewodniczący Rady Pan Ryszewski przedstawił treść projektu uchwały.
	Uchwała Nr XIV/145/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 10e 
	Pan Maciej Myczka omówił projekt uchwały w sprawie  zbycia nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino, obręb 004 oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 47/74  o powierzchni 81m².
	Pan Kazimierz Ryszewski przedstawił zebranym treść projektu uchwały.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIV/146/07 została podjęta 
	Ad. 11 
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino udzielił odpowiedzi na zapytanie zgłoszone na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa dotyczące zagospodarowania chodnika pomiędzy ,,Sklepem osiedlowym” a budynkiem przy ulicy Szymanowskiego 4, wyjaśnił, że odbyły się na ten temat rozmowy właścicieli terenu, czyli Gminnej Spółdzielni ,,SCH” w Karlinie i Białogardzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej            i najpóźniej w październiku br. rozpoczną się tam prace remontowe.   
	Ad. 12
	Przewodniczący Rady Pan Ryszewski przypomniał radnym, którzy byli nieobecni na sesji Rady Miejskiej, że zgodnie ze Statutem Gminy Karlino radny zobowiązany jest do złożenia pisemnego usprawiedliwienia swojej nieobecności. 
	Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1400 dokonał zamknięcia        XIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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